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Närvarande: 

Jessica Smedjegård, Conny Helén, Dan Wadell, Jenny Änggård 

Anna Molarin, L-O Olsson, Camilla Jansson, Michael Åkman 

 

1. Mötet öppnas 
2. Fastställande av dagordning 
3. Föregående protokoll 

 
4. Ekonomi 

a. Ekonomirapport: Anna och Birgitta arbetar för fullt med att 
sammanställa fakturor för rustning av cafeterian. De tar 
hjälp av Janne Schnell för att sortera ut vilka fakturor som 
gäller. 

b. Budget: Inget att rapportera. 
c. Sponsring: Det har varit ett möte med SH-bygg. De vill gå 

in som silver-sponsor. De vill då ha någon sorts garanti för 
att pengarna kommer tillgodo både flickor och pojkar. 
Önskemål om att detta skall kunna redovisas på något sätt. 
Vi diskuterade hur detta skall göras. 
Eltjänst/Elon har inte svarat ännu, eventuellt blir de brons-
sponsorer. 

5. Information 
a. Aktivitetskalender Ungdomsavslutning 5 oktober, samling 

för att fixa bord mm kl:17. Start för barnen kl:18. L-O och 
Conny håller i detta. 

b. Söndagsmöte Inget att rapportera 
c. Huvudstyrelse, ska få FKA-pengar.  

De önskar få in historik om styrelsemedlemmar från oss. 
Vi kan nominera bästa ungdomsledare och bästa 
idrottsprestation. Kan man nominera ett lag? Jenny kollar 
upp detta. 
Anna-Lena Söderblom anser att vi ska ansöka om 
belysning på IP från kommunen. 

d. HÖFF, Det har varit ett föreningsmöte, på mötet 
sammanfattades historiken bakom bildandet av HÖFF. Det 
var ett positivt möte. Fortsättningsvis kommer vi ha ett 
sådant möte per år.  

e. SVFF/UFF: Inget att rapportera. 
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6. Fotbollsverksamheten 
a. Tränarträffar/Struktur: Det finns behov av ett möte för att 

diskutera lag och tränare till nästa säsong, Conny kallar till 
detta. 

b. Utbildning: Dan har skickat ut erbjudandet om att gå 
tränarlyftet. Diskussion om att eventuellt erbjuda någon en 
målvaktsutbildning. Dan tittar på detta. 

c. Material: Bevattningssystemet (tåget)har kommit. 
d. Konferensen: 14 oktober är det konferens för hela 

sektionen, vi startar kl:9 och slutar kl:15. Vi beställer lunch 
och middag från ICA. 

e. Roslagscupen: Det har varit ett möte med kommunen 
(Peter Jansson och Ulf Andersson), diskussion fördes om 
att vi eventuellt kommer få betala hyra för 
övernattningslokaler till nästa år. Förhandling pågår. 

 
7. Anläggningar 

a. Lägergården: Intäkt för en natt kommer, sedan är hela 
lägergården bokad vid båttävling 7 oktober. 

b. Cafeterian: Möbelinköp? Helen meddelar förslag. 
c. Klubbhuset: 
d. Fotbollsplaner/IP: Multisportarenan är monterad, mattan 

är på gång. 
Vi har inte fått några tider på Frösan ännu, vi väntar på 
schemat. Vi har fått en inbjudan till föreningsdialog, L-O 
bokar in en träff för oss. Vid detta mötet så skall det 
diskuteras lokalbehovet samt föreningsbidrag. 

8. Övriga frågor 

Valberedningen: Nina Gruntman är sammankallande. 
Nästa möte är före nästa söndagsmöte. Jessica skickar 
underlag för omval/nyval till Nina. 
Damlaget: Har tagit initiativet till att starta 
fadderverksamhet. 
Damcupen: Förslag 24 februari. L-O diskuterar vidare med 
Frösan om alternativ. 

9. Nästa möte 
       Tisdag 24 oktober kl. 18.00 på IP 
 

  


